
Generalforsamling 

Aktivitetscentret Beltoften 

Fredag, den 9. feb. 2024 kl. 14.00 
 

Formanden bød velkommen til de 72 fremmødte. 

 

Pkt. 1 Valg af dirigent 

Centerrådet foreslog Edmond Georgi – som blev valgt 

Edmond konstaterede at generalforsamlingen var rettidigt varslet.  

 

Pkt. 2 Valg af 3 stemmetællere 

Lone, Mette og Kirsten blev valgt. 

 

Pkt. 3 Formandens beretning 

Formanden bad om 1 minuts stilhed og mindes dem vi har mistet i 

årets løb. 

Formanden oplæste sin beretning. 

Formandens beretning vedlægges. 

Formandens beretning blev godkendt. 

 

Pkt. 4 Regnskabsførerens fremlæggelse af regnskabet.  

Knud gennemgik det udleverede regnskab – periodens underskud er 

på 3.082,49 kr. Det blev lidt billigere med gebyr fra Spar Nord.  

Han roste de mange frivillige for det gode regnskab. 

På opfordring gennemgik Knud de øvrige udgifter. 



Arne spurgte, om hvorfor vi skal have så stor en kassebeholdning? 

Knud svarede, at vi ikke skal spare, men der skal også være fornuft i 

de penge vi bruger. 

Der kommer også udgifter som ikke dækkes af kommunen. 

Hertil svarede formanden, at vi bl.a. skal have nye havemøbler og 

parasol.    

Ella kan konkludere at underholdningen bliver dyre og dyre. 

Mette (Områdeleder) Centret har søgt om § 18 på 2.000 kr. Centret får 

12.000 kr. - vi kan ikke få både og. 

 

Pkt. 5 Indkomne forslag 

Lone har, sendt et forslag. Når Gistrup Koret underholder er der ikke 

plads til så mange beboer. Kan der søges dispensation om antallet?  

Jørgen siger, at det er brandmyndighederne der bestemmer antallet, og 

at sikkerheden kommer i første række. Han mener at antallet er 90. 

Der blev blandt de fremmødte nævnt et antal på 120. 

Mette mener også at antallet er 90, men vil undersøge det. 

    

Pkt. 6 Valg af centerrådet 

Afgående:     

Margit Georgi - modtager ikke genvalg 

Birgit Kristensen – villig til genvalg 

Gitte Espersen - villig til genvalg 

Olga Jensen - villig til genvalg 

Birgit, Gitte og Olga blev genvalgt. 

 

Valg af 2 suppleanter for 1 år. 



2 nye suppleanter skal vælges, da begge suppleanter er indtrådt i 

centerrådet. 

Centerrådet foreslår Bodil Dahl og Hanne Jensen 

Begge blev valgt.   

 

Centerrådet består fremover af: 

Formand: Jørgen Nielsen 

Næstformand: Ulla Schmidtz 

Kasserer: Asbjørn Jensen 

Sekretær: Susanne Holt 

Ella Stride 

Birgit Kristensen 

Gitte Espersen 

Niels Rasmussen 

 

Suppleanter: 

Bodil Dahl 

Hanne Jensen  

 

Pkt. 7 Valg af revisor for 1 år 

På valg er: Edmond Georgi 

Edmond blev genvalgt. 

 

Pkt. 8 Valg af revisorsuppleant for 1 år 

På valg er: Bent Sørensen 

Bent blev genvalgt. 

 



Pkt. 9 Eventuelt 

Mette Jeppesen (områdeleder) takker for et dejligt center. Det kunne 

ikke gå uden de mange aktiviteter, en lønnet medarbejder og en masse 

frivillige. Der er altid en god stemning. En dejlig medarbejder og en 

god bestyrelse. 

Hun vil fremhæve at vi bor i en kommune med 36 aktivitetscentre. 

Hun er stolt af Beltoften. 

Lone synes, at Vibeke fortjener en stor tak for den dejlige mad og det 

gode humør. 

 

Der kommer igen frem, med utilfredshed om, at centret ikke kan 

udlejes. 

Ernst spørger om, hvorfor man ikke kan leje/låne lokalerne på 

Beltoften. 

Mette siger, at det er pålagt af Aalborg Kommune, de vil ikke leje 

lokaler ud til private fester og dermed udkonkurrerer andre 

udlejningsfirmaer. 

Edmond siger, at der i samarbejde med flere aktører bliver arbejdet på 

et fælleshus i Gistrup. 

 

Jørgen takker Knud, Reidun og Margit for et godt samarbejde gennem 

mange år i Centerrådet. 

 

Edmond takker for god ro og orden, og erklærede 

generalforsamlingen for afsluttet. 

 

    

  

Ref. Susanne Holt 



 


